



PRESS RELEASE - MAPRIC purchase - November 2016

## GREENTECH announces MAPRIC purchase

French plant biotechnology pioneer **GREENTECH** continues its international expansion with the purchase of the Brazilian company **MAPRIC**, provider of active ingredients for the cosmetic, pharmaceutical and nutraceutical industries.

MAPRIC's activity complements that of GREENTECH, which develops and produces high-tech active ingredients from the plant, marine and microbial worlds for these same industries, through its three companies GREENTECH, GREENSEA and BIOVITIS.

The two **companies' synergistic know-how** will strengthen R&D, production capacities, sales teams and local and international partnerships.

**Through the acquisition, MAPRIC gains an international dimension to continue its growth, while GREENTECH - already present in Brazil through its subsidiary GREENTECH Brasil - gains a local site in a country with particularly rich biodiversity.**

The two companies share and defend the **same technical and scientific values, as well as social, ethical and human ones**, that explain the logic behind the agreement.

MAPRIC is certified ISO 9001:2008, and was a visionary in working very early on with CGEN ("Conselho de Gestão do Patrimônio Genético" - Organization managing the protection of Brazilian biodiversity and industrial and trade relations with local communities). Today, it has obtained CGEN approval for over 60 Brazilian plants.

For its part, GREENTECH has always focused on sustainable development and fair trade and has established partnerships in many countries in the past 20+ years.

> Through this acquisition, GREENTECH confirms its acceleration strategy and determination to work more closely with cosmetic brands worldwide.

### GREENTECH

greentech@greentech.fr - Phone : +33 4 73 33 99 00  
Biopôle Clermont-Limagne, 63360 St Beauzire - France

Find us on

[www.greentech.fr](http://www.greentech.fr)





COMMUNIQUE DE PRESSE - Rachat de MAPRIC - Novembre 2016

## Le groupe GREENTECH annonce le rachat de MAPRIC

**GREENTECH, pionnier de la biotechnologie végétale, poursuit son expansion internationale en rachetant la société brésilienne MAPRIC, fournisseur d'actifs pour les industries cosmétique, pharmaceutique et nutraceutique.**

Une activité complémentaire de celle du groupe français GREENTECH, qui développe et produit pour ces mêmes industries des ingrédients actifs de haute technologie, issus des mondes végétaux, marins et microbiens, avec ses 3 sociétés GREENTECH, GREENSEA et BIOVITIS.

Cette **synergie de savoir faire** va permettre de renforcer encore la R&D, les capacités de production, les forces commerciales et les partenariats locaux ou internationaux.

**Cette acquisition donne à MAPRIC une dimension internationale pour poursuivre sa croissance, et à GREENTECH, déjà présente avec sa filiale brésilienne GREENTECH BRASIL, une implantation locale dans un pays où la biodiversité est particulièrement riche.**

Les deux entreprises partagent et défendent les **mêmes valeurs techniques et scientifiques, mais aussi sociales, éthiques et humaines qui donnent tout son sens à ce rapprochement.**

MAPRIC, certifiée ISO 9001:2008, a été visionnaire en travaillant très précocement avec le CGEN ("Conselho de Gestão do Patrimônio Genético" - Organisme qui gère la protection de la biodiversité brésilienne et les relations industrielles et marchandes avec les communautés locales); elle a aujourd'hui l'accord du CGEN pour plus de 60 plantes brésiliennes.

De son côté, GREENTECH a toujours mis le développement durable et le commerce équitable au cœur de son action et a tissé depuis plus de 20 ans des partenariats dans de nombreux pays.

> Par cette acquisition, GREENTECH confirme sa stratégie d'accélération et sa volonté d'être au plus près des attentes des marques cosmétiques dans le monde.

**GREENTECH**

greentech@greentech.fr - Tél : +33 4 73 33 99 00  
Biopôle Clermont-Limagne, 63360 St Beuzire - France

Retrouvez-nous sur

[www.greentech.fr](http://www.greentech.fr)

